
 

Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

	
 
Bestyrelsesmødereferat fra tirsdag den 10. december 2024. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 

Kasserer Claus Flach Claus@flach.dk  

Bestyrelse Lars Gandrup Petersen  larsgandruppetersen@gmail.com 

Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  

Bestyrelse Linda Cerup-Simonsen    linda.cerup.simonsen@gmail.com 

1. Suppleant Peter Krarup?           npk@krarups-snedkeri.dk 

2. Suppleant Henrik Boss  denhenrikboss@gmail.com 

Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 

Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese ?    frese@mbuna.dk 

Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 

Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ikke inviteret Ga@koda.dk 

Teknik Peter Krarup?   npk@krarups-snedkeri.dk 

Ungdomssejlads Niels Ole Sloth            nos@northrisk.dk 

Hovmester Jakob Christensen. Afbud info@restaurant-strejf.dk 

Ungdom Claus Schellerup. Ikke inviteret lille_claus@yahoo.dk 

  
 
Referent 	

Johannes. Tekst der er skrevet med kursiv, er emner der måske ikke er omtalt på mødet. 
 

1. Kommentarer til sidste referat 
Ingen 
 

2. Hovmesteren 
Jakob meddeler, at Sille er i bedring og har startet genoptræning.  
Kabyssens omsætning har det bedre.  
Kokken Patrick, som klubben er glad for, stopper desværre den 31. december. 
Der er julefrokost i kabyssen 2. juledag den 26. december. 
Rom til fremmødte medlemmerne den 31. december kl. 12.00.  
Jakob sørger for det fornødne og at der er Rom til alle. 
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3. Ungdomsudvalget 

For at referaterne kan blive så rigtige som muligt, vedrørende ungdommen bedes 
I hver især fortælle præcis hvad I gerne vil fortælle og have stående i referatet. 
Hilsen Referenten! 

Der var desværre ingen, der havde mulighed for at tage på DS` kurser i Regel- eller Banele-
delse. Lars vil gerne deltage i Baneledelse når det måtte passe. 

 
Linda, Niels Ole og Henrik tager til Talent og elitearbejde, med følgende oplæg: 
Vil du være med til en dialog om en ny strategi for talent- og elitearbejdet? 
Dansk Sejlunion inviterer klubber med ungdoms- og talentarbejde til debat om 
rammerne for unge talenter i de kommende år. Invitationen går ud til personer i 
sejlklubber der har indflydelse på arbejdet i klubben. 
Mødet finder sted den 11. december fra klokken 19.00-21.30 i Nyborg Sejlfor-
ening. 
 
Det bliver spændende at høre hvad I får ud af mødet. 
 
Linda skriver nedenstående fra DS klubkonference i Vingsted: 
Så er det allerede over en uge siden, jeg var på Dansk Sejlunions klubkonference 
i Vingsted. I år var der et rekordstort antal deltagere og der var masser af inspira-
tion at hente. Kørte selv hjem lørdag aften med hovedet fuld af nye ideer og mo-
tivation til at få gjort noget ved tingene. Men, vi kender det godt, - det kan godt 
være svært at holde energien oppe, når hverdagen rammen.  
 
Jeg har lavet nedenstående opsummering af det, jeg synes var det vigtigste at 
tage med videre. 
HEMPEL 
Hempel-workshoppen gav et grundigt og lærerigt indblik i bundmaling, og spe-
cielt alle faldgruber ved påføring af bundmaling type Silic One. Har skrevet man-
ge noter, som må tages frem, når arbejdet starter. Vigtigt - læs på dåsen, over-
hold temperatur- og luftfugtigheds-intervaller, 1 time potlife, dvs. åbne 1 dåse ad 
gangen, bedre at påføre for meget end for lidt.   
Fik en sneak peek på nyheden Hempel's Infinity som blev lanceret forrige uge: 
https://www.hempelyacht.com/en-
gb/news/2024/infinity?gad_source=1&gclid=Cj0KCQiAuou6BhDhARIsAIfgrn4U
deVYu5lw52XH2ofDxYpHYQBVKaH56VrFs9iZjAVG6xzrltAkcz0aAqMREALw_wcB 
 
Se præsentationen fra Hempel her: 
https://dansksejlunion.dk/media/ba1jgwmi/hempel.pdf 
Nem og sjov J70 sejlads 
Peter Warrer holdt oplæg om hvordan J70 er organiseret i Århus. De har stor suc-
ces med deres oplæg, som er baseret på at alle 7 både, til enhver tid er ens udru-
stet med ens sejlgarderobe og kobber-coated bundmaling, enkel træning tæt på 
land på op-ned bane, ingen træner/rib på vandet. 
Betaling: klubmedlemsskab + J70-aktivitetsbidrag ( >24 år kr 1.340 + kr 3.000 / 
<25 år  kr 670 + kr 2.000). Tilmelding efter 1. oktober fri, men forudsætter akti-
vitetsbidrag fra 1.januar påfølgende år.  
Hver båd har årlig navnesponsor + údleje, som sammen med aktivitetsbi-
drag (50/50) gør aktiviteten selvfinansierende med 20 personer pr. båd. 
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Til sammen har klubben 150 aktive J70 sejlere. Ligelig fordelig køn, alle aldre, 
flest mellem 20-40 år. Relativ stor andel "internationals"/expats.    
  
Tag tog til stævne 
Oplæg ved direktør Anders Christensen 
Essensen fra præsentationen:   
Vores idræt er ikke bæredygtig som den er organiseret i dag:  Vi skal flytte men-
nesker – ikke udstyr. Det er fremtiden! 
- Det skal være muligt for en klub at tage sammen af sted til jollestævner. Kan 
der sejles i heat af 20-30 joller (optimist, ILCA måske bræt/29er)?  
- Etablering af hubs: Udstyret kan blive på samme havn i en hel sæson   
- Mulighed for at kombinere læring (debrief på land mellem puljerne), kapsejlads 
og det sociale (kortere dage på vandet, betyder overskud om aftenen) 
- Lige vilkår/ens udstyr:  ”Alle” kan være med – meget nemmere for klubber og 
sejlere  
- 5-6 klubber går sammen? Regionsvis? Udstyret kan blive på samme havn i en 
hel sæson – derefter flytter det 
-  Eksempel: J/70 ligasejlads 
Der skal findes en del penge, hvis man skal lykkes med at bygge 4-5 ”klynger” i 
Danmark og der skal findes en måde, hvor disse klynger drives. AC er positiv. 
-> DS søger klubber, som vil medvirke til at udvikle, beskrive og udarbejde et 
koncept.  
Jeg skrev mig op på listen over interesserede og giver besked videre til jer, når 
jeg hører noget nyt i dette projekt. Måske noget for Henrik og opti-Claus? Det 
burde være relevant for bådeklubben at være med og præge fremtiden for jolle-
sejlere i Danmark. 
  
Hjemmeside - Ombord 
Jeg fik desværre ikke deltaget på Ombord workshop, fordi det tidsmæssigt kolli-
derede med Hempel-oplægget. Jeg har imidlertid fået aftale med en repræsen-
tant fra Ombord, Melika Stec Nielsen, som kan holde en egen præsentation for de 
af os som er interesserede mandag 9. december kl 19. I Sletten.  
 
 Link til klubkonferencens præsentation af Ombord her: (priser/krav på siderne 
27-28) 
https://dansksejlunion.dk/media/o3oj14ae/onboard-klubkonferencen-2024.pdf 
 
Se også info på Dansk Sejlunions hjemmeside her:  
https://dansksejlunion.dk/dansk-sejlunion/ombord 
------- 
De af jer som er interesserede i alle de forskellige oplæg på klubkonferencen: Se 
link her, og klik ind på de blå links til de enkelte præsentationer: 
https://dansksejlunion.dk/til-klubben/klubkonferencen/klubkonference-2024-
program 
---------------------------- 
 

Optimisterne.  

Der er vinter gymnastik på Humlebæk skole for optimisterne. Omkring 4 deltager. 

Emil sejler både i Vedbæk og i Hellerup. Der er 2-4 optimister der sejler/træner i Hellerup. 
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Klubben har måske mulighed for at sælge tre af klubbens optimistjoller. Ungdomsafdelingen 
beslutter, hvad der skal ske. Gentagelse. 

 

29fx 

Sofia og Ditlev træner fra Hellerup.  

 

49er 

Der ønskes et foredrag i klubben, hvor Nikolaj og Daniel fortæller om deres oplevelser fra 
OL. 

 

J70erne.  

En J70er befinder sig i Nivå i vinter og sejler vintersejlads bl.a. med en WOW besætning.  

Det er ikke afklaret, hvilken bundmaling J70erne skal have. Udvalget kommer med en indstil-
ling, hvis det bliver en kostbar løsning. 

Lars har skaffet flere nye WOW sejlere?. 

 

Tøj. 

Der er dukket en del jakker op under oprydningen i foreningskælderen. Det blev foreslået at 
der laves tryk, SLETTEN SAILING TEAM på disse jakker. Trøjerne er afleveret til tryk i Kol-
ding.  

29er besætningerne skal have en jakke med Sletten loco på. 

 

4. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 

Nytårskur 31. december kl. 12.00. 

Den 11. januar bliver der Nytårsfrokost for Æresmedlemmer, bestyrelse og udvalg.  

Jan Reuter har tilbudt at finansiere en musikeftermiddag. Det bliver med Obels orkester med 
Maria Montell, der underholder fra kl. 14-16 lørdag den 25. januar.  

Onsdag den 19. februar fortæller Peter Armfelt om at være overstyrmand på Georg Stage. 

Der indkaldes til GF onsdag den 19. marts.  

 

Øvrige forslag til efteråret/vinteren. 

Peter Wassard er blevet bedt om at undersøge muligheden for musiks underholdning. 

 

5. Kabysudvalget 

Enkelte stole mangler beskyttelsesfødder. Knud kontaktes. 
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6. Teknisk udvalg/klubhuset 

Claus vil spørge Per Holmgaard og Henrik Sparf om de har lyst til at hjælpe med praktiske 
ting i klubhuset. Gentagelse. 

 
Vedrørende et nyt ventilationsanlæg.  
Det nye anlæg er monteret og er ved at blive indkørt. Alt er forløbet på en god måde. Der 
tænkes at lave en service ordning med det firma, der har leveret anlægget. 
 
Der er konstateret en revne i vinylgulvet i køkkenet. Revnen er udbedret meddeler Claus. 
 

7. Materiel 

Henrik har fået et tilbud fra PROSAVE i Korsør om opbevaring og service af 2 RIBS for 
13.500,- Det blev besluttet at sige ja til tilbuddet. Henrik foranlediger. En RIB er kørt til Kor-
sør. 

Vedrørende klubbens lokale i foreningshuset, så skal der anskaffes en skærm til fremvisnin-
ger, men der skal monteres en aflåsningsmulighed inden anskaffelsen. 

Kælderen er næsten færdig og der kan snart flyttes tilbage fra containere. Den 18. decem-
ber er der møde med kommunen. Morten er tovholder. 

 
8. Økonomi 

Der har været afholdt et møde vedrørende Projektet OMBORD, eller On board som det hed-
der nu. Morten orienterede. Der blev diskuteret for og imod. Bestyrelsen afventer stillingta-
gen til efter 1. februar, som er frist for betaling af kontingent.  

Claus vil bede Niels om at undersøge om at klubben får en bestyrelsesforsikring. Gentagelse! 

 
9. Onsdagssejladser 

Afsluttet, og bøjerne er kommet i havn takket være Niels og FLID. 
 

10. Hjemmesiden 
Morten bedes luse ud i gammelt stof. Vedrørende Nivå, så er det Sejlcenter Nivå Sletten 
samarbejder med. 
 

11. Søhesten 
Søhesten er udsendt. Flot eksemplar. Artikel i Søhesten har vagt borgmesterens interesse, 
og han har tilbudt et kaffemøde. 
 

12. Planlægning af BM 
Kommende bestyrelsesmøder i 2025:  
14. januar 
18. februar 
11. marts 
8. april 
13. maj 
10. juni 
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13. Nye medlemmer 

Hvordan får Sletten Bådeklub nye medlemmer? Specielt når det gælder ungdomssejlere, 
men også seniorer? 
Det blev besluttet at nedsætte et Rekrutteringsudvalg bestående af: 
Claus S. 
Henrik (Tovholder) 
Lars 
Linda 
Janne 
Susanne. 
 
Mødet er afholdt og det har været et godt møde. Oprettelse af Facebook side blev omtalt. 
hvor man skal kunne se, hvad der skal ske.  
Næste møde?? 
 

14. Eventuelt 
De enkelte bedes finde navnene på dem der skal med fra udvalg m.m. Susanne fremsender 
listen fra sidste år til orientering HASTER. 
Jeres indstillinger skal fremsendes til Susanne og Johannes senest den 22. december. 
  


